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In het Algemeen Dagblad van afgelopen zaterdag, 24 februari stond dat het Afvalfonds Verpakkingen 
steeds vaker partijen afval afkeurt. Het Afvalfonds laat - aldus het AD - op een ‘overslaglocatie’ 
bekijken of partijen afval geschikt zijn voor recycling. Als dat zo is, krijgt een gemeente 245 euro per 
ton, anders niets. In dat geval moet de gemeente (en dus de belastingbetaler) ook opdraaien voor de 
kosten van het verbranden van dat afval. In sommige gemeenten wordt inmiddels 100 procent van de
partijen afgekeurd. Landelijk ligt dat percentage op ongeveer 10 procent.

Hoe is de situatie voor wat betreft het verpakkingsafval in Papendrecht?
Is er bij de invoering van de nieuwe wijze van deels getarifeerde afvalverwerking nog rekening 
gehouden dat dit mogelijk effect heeft op een hoger afkeuringspercentage?
Kan bij de evaluatie van de nieuwe wijze van afvalinzameling dit mogelijke effect ook meegenomen 
worden?


